

# On-line Checking on Real-Time Transaction Record Service

## 使用網上查閱即時交易紀錄服務

(For off-line Securities Trading Account only 只適用於離線證券交易帳戶)

To致: Luk Fook Securities (HK) Limited (“LF”) 六福證券(香港)有限公司(「六福」)

Units 2201-2207 & 2213-2214, 22/F, Cosco Tower, 183 Queen's Road Central, Hong Kong

香港皇后大道中 183 號中遠大廈 22 樓 2201-2207 及 2213-2214 室

I/We, the undersigned Client, would like to use the “On-line Checking on Real-Time Transaction Record” Service (the “Service”) to check my/our order/transaction record via the LF web. I/We hereby request and authorize LF to generate and (if applicable) re-generate and deliver my/our password(s) (“PW”) for the Service by way of email to the following email address(es). I/We understand that this is a view function for checking real-time securities transaction record and account balance only and would not allow us to place, change or cancel orders directly through the internet.

本人／吾等，以下簽署客戶，欲使用六福金融網頁內之「網上查閱交易紀錄」服務（「此服務」）以查詢本人／吾等於交易日的即時證券交易紀錄，並要求及授權六福發出及重發(如適用) 此服務之密碼(「密碼」)及透過電郵傳遞往本人／吾等於以下所指定的電郵地址。本人／吾等明白此服務只供查閱即日之證券交易紀錄及戶口結存，而並不可透過互聯網自行發出任何買賣、更改及取消指示。

Email Address 電郵地址	<input type="checkbox"/> Using Registered Email Address 使用已登記的電郵地址
	<input type="checkbox"/> Change / Register New Email Address 更改／新登記的電郵地址  _____

### Important Note:

- Online security should always be your prime concern. Luk Fook Securities (HK) Limited will not be liable for any losses and damages arising from your negligence. If you suspect any unauthorized transaction in your Securities Account, please contact us immediately.
- We do not embed any hyperlink in our email communication to our clients. You are reminded NOT to access your Luk Fook On-line Securities Check Account System through hyperlinks embedded in any emails to avoid any losses caused by any unauthorized operation on your account.
- All personal information is confidential and you should NEVER disclose to others. Client must change the PW on a regular basis in order to protect your Luk Fook Securities Account.
- You are reminded to log out from Luk Fook On-line Securities Check Account System after use each time. You should also take every precaution to prevent your login ID and password from being recorded on the computer in order to avoid any losses caused by any unauthorized operation on your account.

### 注意事項：

- 客戶須注意網上保安，如客戶因疏忽而招致損失，六福證券（香港）有限公司概不負責。如客戶懷疑關下的證券賬戶內有未經授權交易，請立即通知本公司。
- 客戶請勿透過任何電子郵件內的連結，登入六福網上賬戶查閱平台，避免資料被盜用而招致損失。
- 所有個人資料絕對保密，切勿向任何人透露。客戶應定期更改密碼，以保障其證券賬戶。
- 客戶使用六福證券網上查閱交易紀錄服務後，請緊記必須登出該平台，亦須確保電腦沒有記錄網上查閱登記名稱及私人密碼，以避免因賬戶被盜用而招致損失。

Client Signature(s) 客戶簽署	X Please use the same signature(s) filed with our company 請用留存本公司之簽署/印鑑式樣	Client Code 客戶號碼	
Client Name 客戶姓名		AE Code 經紀代號	
Date 日期	day 日 /	month 月 /	year 年